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Rada Miejska Gminy Skoki

PROTOKÓŁ Nr XXXVII/2018

sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki
odbytej w dniu

30 stycznia r. od godz. 15°° do godz. 1530

w sali konferencyjnej Gminy Skoki.

Radni Rady Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną listą obecności.



Porządek obrad
XXXVII sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach

l. Otwarcie sesji l stwierdzenie quorum.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokohi z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne jego zmiany.

5. Informacja przewodniczącego Rady i przewodniczących komisji
o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:.

6.1) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego
dofinansowania funkcjonowania Poznańskiej Kolei Metropolitamej
6.2) wyrażenia zgody na nabycia działki 102/10 w Lechlinku.
6.3) zwohiienia Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Skokach z dokonywania

wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych ustalonej na koniec
2017 roku.

6.4) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 2018 roku.

6.5) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Skoki na lata
2018-2036.
6.5) wyrażenia zgody na nabycie gruntów we wsi Rejowiec

7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wokie wnioski i mfonnacje.
9. Zakończenie.

adl.

Otwarcia obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki dokonał przewodniczący Rady
Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa.
Rada Miejska Gminy Skoki, licząca 15 radnych, zaczęła obrady w składzie 13 radnych.
- lista obecności stanowi załącznik nr l; Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa

stwierdził, że Rada Miejska Gminy Skoki jest prawomocna do prowadzenia obrad,
podejmowania uchwał oraz opinii i wniosków zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym ftj.

Dz. U. z 2017 póz. 1875) i Statutem Gminy Skoki (Dziennik Urzędowy Województwa
Wielkopolskiego Nr 109 póz. 2005 z dnia 27.06.2003r.).

Następnie przewodniczący Rady powitał osobno obecnego Burmistrza Miasta i Gmiay Skoki
Tadeusza Kłosa, sekretarza Gminy Blankę Gaździak, skarbnika Gminy Aleksandrę
Kamińską, radcę prawną Urzędu Mirosławę Nowakowską, kierowników jednostek
organizacyjnych Gminy, pracowników Urzędu, przedstawicieli prasy lokahiej oraz
przybyłych gości mieszkańców miasta i gminy Skoki.

ad2.

Zgodnie z rozdz. V pkt 3 § 32 ust. 3 Statutu Gminy Skoki na sekretarza obrad XXXVI sesji
Rady Miejskiej Gminy w Skokach powołano (dot. ustalenia, że każdy z radnych będzie
kolejno pełnił funkcję sekretarza) radną Wiesławę Sudryk - Fertsch (13 głosów za)
Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa
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poinformował, że wybrany sekretarz obrad będzie nadzorował prowadzenie protokołu sesji
i ustalał wymk! Jawnego głosowania.

ad3.
Sekretarz obrad XXXVI sesji Rady radny Arkadiusz Sommerfeld informować że
protokół XXXVI sesji Rady został sporządzony, nie wniesiono do mego żadnych uwag i jest
do wglądu na dzisiejszej sesji Rady, a także codziemue w godzmach pracy Urzędu Miasta
i Gminy oraz na strome intemetowej Urzędu.

W tym punkcie do obrad przystąpił radny Stanisław Janecko.

ad4.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa przedstawił porządek obrad
sesji Rady, a następnie zapytał o uwagi i wnioski do ustalonego porządku obrad sesji Rady.
Burmistrz Miasta i Gminy Tadeusz Kios
zgłosił wniosek o wprowadzenie dodatkowo do porządku obrad;
jako pkt. 6.6)
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów we wsi Rejowiec.

Uzasadniając uchwałę Kierownik Referatu Zbigniew Gronowicz wskazał, że KORW
uruchomił poraź drugi procedurę przetargową. Termin przetargu został wyznaczony na dzień

05.02.2018 r., wadium należy wpłacić do 02.02.2018 r. Celem zakupu działki jest
poszerzenie istniejącej drogi,wyznaczenie drogi oraz działek budowahiych.

Radni w wytuku głosowania przychylili się do wmoslcu Burmistrza wyrażając zgodę na
wprowadzenie wnioskowanego projektu uchwały do porządku obrad dodając punkt 6.6

ad5,

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa informował, że uczestniczył
w spotkaniach reprezentując Radę;
- 20 stycznia - podczas wyzwoleńczego turnieju strzeleckiego organizowanego przez KBS w
Skokach.

26 stycznia ~ w spotkaniu noworocznym Szkoły Podstawowej.
27 stycznia - podczas koncertu orkiestry dętej.

Przewodniczący statych komisji Rady składali kolejno mformacje z między sesyJnej pracy
komisji Rady:
l. Pan Jerzy Dembiński - przewodniczący Komisji

z pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji.
Komisja odbyła l wspólne posiedzenie, na którym zaopiniowała materiały pod obrady
dzisiejszej sesji Rady.

2. Pani Jolanta Sawinska - przewodnicząca Komisji

z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Rekreacji.
Komisja odbyła 2 posiedzenia, w tym jedno wspólne, na których:
- omówiono temat uzyskanych środków z projektów imijnych na działania edukacyjne,
kulturalne, sportowe i zdrowotne w latach 2014-2017 oraz plany w tym zakresie na 2018 r.

- zaopiniowała materiały pod obrady dzisiejszej sesji Rady.

3. Pani Maria Kozłowska - przewodnicząca Komisji z pracy Komisji Rohiictwa,

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego.

Komisja odbyła l posiedzenia wspólne na którym zaopmiowała materiały pod obrady
dzisiejszej sesji Rady.
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pkt 6.1)

Burmistrz Tadeusz Kłos

omawiając projekt uchwały wyjaśnił, że zostało podpisane porozumienie pomiędzy
Województwem Wielkopolskim, a Powiatem Poznańskim, Powiatem Wągrowieckim, Miastem
Poznań, Gminą Miejską Wągrowiec, Gminą Czerwonak, Gminą Murowana Goślina, Gminą
Wągrowiec, Stowarzyszeniem Metropolia Poznań oraz Gminą Skoki zmierzających do
uruchomienia połączeń w ramach publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym

na linii komunikacyjnej Poznań Główny - Gołańcz.
Z uwagi na brak dyslaisji, po wysłuchaniu opinii komisji

Rada Miejska Gminy
p o d j ela (14 głosami za -jednogłośnie}
Uchwale Nr XXXVn/286/2018
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego
dofinansowania funkcjonowania Poznańskiej Kolei Metropolitarnej
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu sesji Rady.

pkt 6.2)

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Zbigniew Gronowicz

omawiając projekt uchwały wskazał, że w projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na

nabycie działki 102/1 w Lechlmku, po nazwie miejscowości zostanie dodany zapis obręb
geodezyjny Lechlm. Nabycie działki umożliwi poszerzenie drogi, dodać należy, że przez działkę
przebiega gazociąg i wodociąg. Właściciele działki wyrazili wolę zbycia tej działki na rzecz
Gminy.

Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchamu opinii komisji

Rada Miejska Gminy
podjęła (14 głosami za -jednogłośnie}
Uchwałę Nr XXXVII/287/2018
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki 102/10 w Lechlmku (obręb geodezyjny
Lechlin)
Podjęta Uchwała stanom załącznik nr 3 do protokołu sesji Rady.

pkt 6.3)

Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Wodociągów i Kanalizacji z
dokonywania wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych ustalonych na koniec
2017 r. Kierowmk ZW1K w Skokach wystąpił z prośbą o zwohuenie z obowiązku wpłaty na
rachunek budżeti Gminy nadwyżki środków obrotowych, obliczonych za 2017 na rok w
wysokości 156.343.13 zł. Zakład Wodociągów środki te chce przeznaczyć na modernizację
ujęcia wody, poprzez odwierty ujęcia zastępczego, na Stacji uzdatniania wody w Jabłkowie
Z uwagi na brak dyskusji, po wysłuchaniu opinii komisji

Rada Miejska Gminy
podjęła
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(14 głosami za -jednogłośnie)
Uchwąl^Nr XXXVn/288/2018
w sprawie zwolnienia Zakładu Wodociągów i KanaUzacji w Skokach z dokonywania
wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych ustalonej na koniec 2017
roku.

Podjęta Uchwała stanom załącznik nr 4 do protokołu sesji Rady.

pkt 6.4)
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska

omówiła projekt uchwały i wskazała, że dochody budżetu Miasta l Gminy Skoki
po zaproponowanych zmianach wyniosą 51.478.873,08 zł, a wydatki 56.073.431,77 zł
Burmistrz Tadeusz Kłos szczegółowo omówił wszystkie proponowane zmiany, które na

bieżąco były wyjaśniane radnym Rady.
Po wysłuchaniu opinii stałych komisji Rady
Rada Miejska Gminy
podjęła
(14 głosami za -jednogłośnie)
Uchwale Nr XXXVU/289/2018
w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej 2018 roku.

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji Rady.

pkt 6.5)
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska
- omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwafy dot. uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Skoki na lata 2017- 2036.
Omawiając wskazała, iż zmienia się załącznik nr l i 2, a zmiana spowodowana jest zmianami w
realizacji budżetu.

Po wysłuchaniu opinii stałych komisji Rady
Rada Miejska Gminy
podjęła
(14 głosami za- jednogłośnie^
Uchwałę Nr XXXVII/290/2018
w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Skoki na 2018-
2036.
Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji Rady.

pkt 6.6)
Kierownik Referatu Gospodarki Komunahiej i Rohiictwa Zbigniew Gronowicz
- przedstawił projekt uchwał wskazując, że działka znajduje się w centrum wsi wśród
istniejącej zabudowy. Zakup działki umożliwi poszerzenie istniejącej drogi oraz wyznaczenie
na działce nowej drogi łączącej centrum wsi z zapleczem rohiiczym wsi Rejowiec. Pozostała
część działki ma zostać podzielona na działki budowlane.
Po wysłuchaniu opinii stałych komisji do projektu uchwały

Rada Miejska Gminy
podjęła(14 głosami za-jednogłośnie)^)
Uchwałę nr XXXVII/291/2018
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie gruntów we wsi Rejowiec

Podjęta Uchwała stanom załącznik nr 7 do protokołu sesji Rady.
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ad7.

Interpelacje i zapytania radnych;
- nie zgłoszono interpelacji i zapytań.

ad8.

W wohiych głosach i wnioskach:

Przewodniczący Rady
MiejsHejOjńmy w Skokach
(Zbigniew Kująca)

Sekretarz obrad \
(Wiesława SurdyŁ- Fortach) \
/^ )^//^'r^^<^ '

PrStolcols
(Katarzyna Przybysz)
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